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Hoe kijken huisartsen terug op de start van hun eigen praktijk? Welke plannen zijn 
er voor de toekomst? En welk advies hebben zij voor andere starters?  
Leila Hopman-Benkaddour over haar praktijkstart. 
TEKST: CORIEN L A MBREGTSE

Spannend: een nulpraktijk starten!
‘Een groot avontuur inderdaad. Enerverend, maar ook 
heel erg leuk. Het oorspronkelijke plan was wel om het 
samen met iemand te doen. Toen dat om persoonlijke 
redenen niet doorging, ben ik alleen verdergegaan. 
Ik wilde al niet meer terug. Ik krijg gelukkig veel sup-
port van onze huisartsenorganisatie en mijn hagro. 
Iedereen is blij dat er een huisarts bij is gekomen. We 
zitten in Arnhem echt met een huisartsentekort. Mijn 
praktijk staat open voor patiënten die geen eigen huis-
arts hebben kunnen vinden. En dat zijn er heel wat in 
Arnhem, want de meeste praktijken zitten vol.’

Hoe loopt het? 
‘Het is allemaal ontzettend snel gegaan. Ik had geluk 
met het vinden van een geschikt pand in de binnen-
stad en een huurbaas die het me gunde. In november 
heb ik de sleutel gekregen. Na een kleine verbouwing 
is de praktijk in februari opengegaan. We zijn 3 maan-
den open en zitten nu op 1400 patiënten.’ 

Wat is de zwaarste hobbel die je 
tegenkwam?
‘De financiële kant van het verhaal. Je moet een grote 
investering doen in huisvesting, personeel, appara-
tuur, software en licenties, maar je hebt nog geen 
patiënten en dus geen inkomsten. Er gaat voorlopig 
veel meer uit dan erin komt. Ik ga ervan uit dat ik dit 
eerste jaar zelf niets overhoud. Gelukkig staat mijn 
echtgenoot hier helemaal achter, maar anders zou dit 
financieel onmogelijk zijn. 
Het zou helpen als huisartsen die een nulpraktijk 
beginnen, terug kunnen vallen op een ondersteunings-
regeling. Je bent ondernemer, maar je dient ook een 
groot maatschappelijk belang. Je moet meteen veilige 
en goede zorg leveren. Daar zou best iets tegenover 
kunnen staan, waardoor het makkelijker wordt om een 
nulpraktijk te starten.’

Wat voor soort dokter ben jij?
‘Een moderne huisarts die met de tijd meegaat. Het 
voordeel van met nul beginnen, is dat je je praktijk 
kunt vormgeven zoals jij wil. Binnen bepaalde grenzen 
natuurlijk. Wij zetten met onze praktijk vol in op 
digitalisering. We werken met Spreekuur.nl. Patiënten 
kunnen zich via die app of website inschrijven, een 
vraag stellen, een herhaalrecept aanvragen, foto’s stu-
ren of een afspraak plannen. Ik kan digitaal antwoor-
den, een videoconsult doen of de patiënt vragen naar 
de praktijk te komen. Ik denk zelf dat 60 procent van 
de consulten wel digitaal kan. Maar patiënten kunnen 
ook gewoon bellen voor een afspraak en vervolgens 

naar de praktijk komen. Als iemand zich inschrijft, leggen 
we onze werkwijze uit. Onze patiënten vinden het prima. 
Het is voor hen ook gemakkelijk dat ze via de app een 
vraag kunnen stellen en daar antwoord op krijgen. Het 
werkt voor bepaalde klachten zelfs drempelverlagend. 
Ik ben een groot voorstander van digitalisering. Om 
de zorg toekomstbestendig te maken, moeten we met 
digitale tools en oplossingen aan de slag. Het personeels-
probleem in de zorg wordt alleen maar groter. Door 
meer digitaal te doen, neemt de druk op de telefoon en 
daarmee op assistentes af. Patiënten die via Spreekuur.nl 
een afspraak willen maken, doorlopen eerst een triage-
vragenlijstje. Die vragen hoef ik dus zelf niet meer te 
stellen. Bij niet-spoedeisende klachten kan ik zelf bepalen 
op welk moment ik een vraag beantwoord. Dat levert mij 
tijd en flexibiliteit op.’

Waar ben je trots op?
'Op mijn assistentes, die ontzettend hard werken om 
alle patiënten in te schrijven, de dossiers op te halen en 
de praktijk administratief op orde te krijgen. Ik ben ook 
megatrots op alles wat ik tot nu toe heb bereikt. Het is 
ontzettend druk, maar ik ben heel tevreden. Ik ga elke dag 
met plezier naar mijn praktijk. Ook omdat de patiënten 
zo dankbaar zijn. Sommigen zijn al jaren niet bij een 
huisarts geweest en komen nu met klachten en vragen 
waar ze al lang mee liepen. Het was misschien makke-
lijker geweest om in een bestaande praktijk te stappen, 
maar dit is een groter avontuur. Ik heb het afgelopen half 
jaar ongelooflijk veel geleerd. En dat terwijl ik al heel wat 
jaren ervaring had als huisarts.’ 

Had je iets aan het LHV-mentorproject waar 
je aan meedeed?
‘Dat is alweer een paar jaar geleden. Mijn mentor was een 
huisarts die met pensioen was. Het was ontzettend fijn 
om met hem te kunnen sparren. Hij heeft mij adviezen 
gegeven waar ik nog steeds wat aan heb. Ook over de ba-
lans tussen werk en privé. Dit jaar is die balans er echter 
even niet. Mijn gezin en ik hebben ons daar maar gewoon 
op ingesteld. Dit is een pittig jaar.'

Welke tip heb je voor collega’s die dromen 
over een nulpraktijk?
‘Het is een stuk makkelijker om het samen met iemand 
te doen. Dan kun je de taken verdelen en misschien ook 
een paar dagen elders werken, zodat je toch een inkomen 
hebt. Mijn advies is dus: zoek iemand om het samen mee 
te doen. En ga tijdig in gesprek met de regionale huis-
artsenorganisatie in het gebied waar je wilt starten, de 
gemeente en de zorgverzekeraar, zodat die mee kunnen 
denken over huisvesting en ondersteuning.’ ¶FO
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Leila Hopman-

Benkaddour (1973), 

huisarts sinds 2010, 

startte in februari 

2022 een nulpraktijk in 

Arnhem-Centrum

WAAR 
Een historisch pand in 

het centrum van Arnhem, 

tegenover het station. 

Het team bestaat uit 1 

huisarts en 2 assistentes.

TIJD
Meer dan fulltime. Daar-

naast echtgenote, moe-

der van drie zonen (16, 

14 en 12 jaar), bestuurslid 

LHV De Gelderse Rivieren 

en lid Werkgroep Des-

kundigheidsbevordering 

Huisartsen Arnhem e.o.. 

JOUW START 
IN DEZE 

RUBRIEK?
Heb je de afgelopen 

twee jaar een praktijk 
overgenomen, ben 
je maat geworden 
of ben je zelf een 
praktijk gestart?  

En wil je jouw 
ervaringen delen  

in De Dokter?  
De redactie komt 

graag met je in 
contact. Mail 

naar dedokter@
lhv.nl o.v.v. 'mijn 

praktijkstart'. 

mijn praktijkstart

‘Iedereen is 
blij met een 

nieuwe praktijk 
in Arnhem-
Centrum’


